
Referat fra afdelingsbestyrelses møde d. 22 maj 2019 
  
Det var bestyrelsens første møde, så vi brugte også lidt tid på privat snak ind imellem. 
Tilstede: Jannik, Dorthe, Janni og Else-marie. 
  
vi kom frem til disse punkter: 
møder 
tavshedspligt 
besøge lejerbo 
arbejdet fremadrettet 
  
møder 
hvor mange møder årligtMåske hver 3 måned, 4-5 gange årligt. 
Tidspunkt og hvor lang tid vil vi bruge ? 
Det passede os at starte 18.30 og en varighed af ca. 2 ½ eller 3 timer. 
Næste møde d. 28-8 hos Else-marie. 
Referater skal på hjemmesiden men hvordan? 
Jannik og Janni vil arbejde med det. 
  
Tavshedspligt 
Vi besluttede at lave en skrivelse til medlemmer her i bestyrelsen. 
Else-marie laver skrivelse og sender ud, så det er klar til næste møde. 
  
Besøge lejerbo 
Alle medlemmer vil gerne med, og vi aftalte dato og tid. 
Else-marie kontakter Susanne Mortensen om muligheder for besøget. 
  
Arbejde fremadrettet 
Digital gruppe for afdelingens beboer. Kan bestyrelsen gøre det i henhold til gældende lov 
og regler 
 for bestyrelsesarbejde. 
Vi spørger, når vi besøger lejerbo. 
Vi gennemgik forslagene fra den afgående bestyrelse, og besluttede at arbejde videre med 
nogen af 
 punkterne. 
Ind/ud flytning standard. Gennemgang af lejemål, rengøring hvem står for det? 
Cykelstativer i hele afdelingen – tørrestativer grøndalsvej og de andre steder – trappevask – 
affalssortering – levende hegn hvor er vi? – træer der skal fældes – bord/bænke sæt – 
legeplads på 
nordborgvej – lappe huller på p-plads – firmabiler på p-plads – personalet hvor mange evt. 
nyansatte 
husdyr. 
  
Else-marie 
 


